
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XIII/2019  

XIII Sesja w dniu 17 lipca 2019  

Obrady rozpoczęto 17 lipca 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:08 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzynaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 17 lipca 2019 roku o godz. 10:08 otworzył 

Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  Tomasz  

Jerczyński, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek,          



oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 

niniejszego  protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej 

pojemności, 

2) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2019-2039r., 

4) uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łęka Opatowska”. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad XIII Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag, porządek obrad poddano pod głosowanie.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, 

Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Mieczysław Skotnik 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  



Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, 

Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Mieczysław Skotnik 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Zgodnie z paragrafem 32 ust.1 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za 

okres od  27.06.2019 r. do 17.07.2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

-  Tomasz  Jerczyński, który poinformował, iż projekt uchwały był szczegółowo omówiony  

w dniu 12.07.2019 r. na posiedzeniu wspólnym komisji Gospodarczej i Planowania i Budżetu 

na którym ustalono zmianę opłaty za odbiór odpadów zmieszanych niesegregowanych 28 zł. 

od osoby a za segregowane 14 zł. Następnie odczytał uzasadnienie do uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIII/75/2019 w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, 

Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Mieczysław Skotnik 

 

2) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany budżetu gminy 

na 2019 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIII/76/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, 

Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Mieczysław Skotnik 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039r. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r., które stanowią załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIII/77/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, 

Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Mieczysław Skotnik. 



4) uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łęka Opatowska”. 

 

Głos zabrał urbanista Piotr Ulrich który opracował w/w studium, który wyjaśnił, iż Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy jest dokumentem o charakterze 

strategicznym określającym politykę przestrzenną gminy, w tym lokalne zasady zagospodarowania. 

Ustalenia Studium są wiążące przy sporządzaniu miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, nie stanowią jednak podstawy prawnej do wydawania decyzji administracyjnych. 

Prace nad zmianą Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łęka 

Opatowska podjęto na podstawie uchwały nr LIII/246/2018 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 29 

czerwca 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka Opatowska. W uchwale tej określono zakres zmian, 

które były przedmiotem opracowania. Dotychczas obowiązujące Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łęka Opatowska zostało zmienione niniejszą uchwałą w 

obszarach położonych w obrębach geodezyjnych:  

- Opatów planuje się tereny produkcyjno-usługowe, składy, magazyny oraz tereny zabudowy 

systemami fotowoltaicznymi;  

- Siemianice i Zmyślona Słupska planuje się tereny produkcyjno-usługowe, składy, magazyny. 

W związku z ww. uchwałą określająca obszary zmian oraz ewolucją potrzeb rozwijającej się branży 

przemysłowej w projekcie Studium dokonano szczegółowej weryfikacji struktury 

funkcjonalnoprzestrzennej, rozpoznano i zaktualizowano dokument uwzględniając potrzeby 

mieszkańców zdiagnozowane na podstawie złożonych wniosków, a także wykonano analizy 

potwierdzające zasadność przedmiotowych korekt. 

Projekt Studium został poddany procedurze opiniowania i uzgodnień z ustawowo wskazanymi 

organami i uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia. Projekt Studium wyłożony był do publicznego 

wglądu w dniach od 24.05.2019 r. do 14.06.2019 r., termin zbierania uwag wyznaczono do 8.07.2019 

r. W tym czasie nie złożonych żadnych uwag. 

Zmianę Studium sporządzono zgodnie z wymaganą procedurą formalno-prawną, określoną w ustawie 

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Rady, który dopowiedział, iż na ostatnim posiedzeniu 

wspólnym komisji Planowania i Budżetu oraz Gospodarczej w dniu 12 lipca br. radni jednogłośnie 

zaakceptowali w/w zmiany studium i ustalili , iż w przyszłym roku przystąpią do uchwalenia studium 

dot. całości gminy.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIII/78/2019 w sprawie 

uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łęka Opatowska”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, 

Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Mieczysław Skotnik 

 



7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

Jajko pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który odniósł się do pism otrzymanych ze Starostwa 

Powiatowego, gdzie pierwsze dot. kwestii dotacji po stronie gminy Łęka Opatowska w 

kwocie 5009 zł. do budowy meteorologicznej stacji diagnostycznej przeznaczonej do systemu 

monitoringu suszy rolniczej na terenie powiatu kępińskiego umiejscowionej w Trębaczowie. 

Drugie pismo Pana Starosty dot. prośby o możliwość partycypacji Gminy Łęka Opatowska 

jak i pozostałych samorządów z terenu powiatu w kosztach zakupu karetki pogotowia  w 

kwocie 23 500 zł. po stronie gminy.   

Idąc dalej Wójt poprosił o opinię Rady Gminy w w /w sprawach, aby przekazać konkretne 

informacje Panu Staroście. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który wyjaśnił, iż temat był dyskutowany przed 

sesją. Większość radnych opowiedziała się za dofinansowaniem karetki. Po zakończeniu 

posiedzenia sesji radni pozostaną i podejmą decyzje. 

Odnośnie stacji Przewodniczący Rady spytał czy ona w jakimś stopniu oddziałowuje na 

suszę, czy dane z tej stacji będą na bieżąco zbierane i wykorzystane czy nie i czy ta stacja to 

jest jedna stacja na powiat czy może być więcej tych stacji. Jaka jest procedura budowy, 

ponieważ rolnicy z terenu naszej gminy chcieliby taką stację na swoim terenie.   

Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  Tomasz  

Jerczyński, podkreślił, iż zanim uruchomiono stację w powiecie kępińskim dane były 

przekazywane spod Kalisza do Puław.  Obecnie teren jest monitorowany i jeśli informacje nie 

dostaną Puławy to nie ogłaszają komunikatów o suszy czy innych zagrożeniach w uprawach. 

Następnie podkreślił, iż jest to dużym plusem, że na naszym terenie powstała taka stacja. 

 

Idąc dalej, głos zabrał Wójt Gminy, który podkreślił, iż sprawa budowy stacji  ma dość długą 

historię ponad roczną. Odbyło się wiele dyskusji gdzie budować i jak, ale ustalono, że dobrze 

by było aby stacja powstała. Rozumie rolników niezadowolenie odnośnie umiejscowienia 

stacji. Odbyły się wcześniejsze uzgodnienia między jednostkami samorządu z terenu powiatu  

co do deklaracji związanych ze stacją.  

Następnie Wójt zwrócił się z prośbą do Rady Gminy o opinię w jakim stopniu i kiedy miało by 

to być realizowane.  

 Idąc dalej Wójt Gminy poinformował o kwestii wyczekiwanego chodnika Granice – 

Szalonka na który GDDKiA Oddział w Poznaniu ogłosił przetarg. Termin składania ofert jest 

do 23 lipca. Realizacja tej inwestycji ma być w ciągu 98 dni od dnia podpisania umowy.  

W związku z powyższym najpóźniej  do połowy listopada wyczekiwana od trzech lat 

inwestycja będzie zrealizowana, co wpłynie na poprawę bezpieczeństwa między 

miejscowością Siemianice do granicy z województwem opolskim. Obecnie trwają rozmowy  

o kwestii realizacji kolejnych odcinków tj. od Trzebienia do Piasek, który potrzebny jest od 

zawsze.   

  



9. Zakończenie obrad XIII Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 

zrealizowanego porządku obrad o  godz. 11.08  zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


